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ACTA NÚMERO 8/2022

A la vila d’Arenys de Munt, essent les dinou hores i trenta minuts del dia vint-i-u de juliol de 
dos mil vint-i-dos, es reuneixen a la Masia Can Borrell i per tal de celebrar sessió ordinària de 
l’Ajuntament, el senyor alcalde president el Sr. Josep Sànchez i Camps, els i les tinents 
d’alcalde Sra. Maria Antònia Vila i Paituví, Sr. Àngel Castillo i Vallcorba, Sra. Maria Àngels 
Gros i Argelés i Sr. Jordi Maimí i Girbal, i els regidors i regidores Sra. Montserrat Batista i 
Alsina, Sr. Santiago Morell i Capellera, Sra. Roser Moré i Collet, Sra. Victòria Devesa i Jorge, 
Sra. Vanesa Muñoz i Fernández, Sra. Àngels Castillo i Campos, Sr. Guiu Muns i Roura i el Sr. 
Abel Coll i Toledano, assistits per la secretària de la corporació, Sra. M. Carmen Gómez 
Muñoz-Torrero.

El Sr. Alcalde dona la benvinguda a tothom i diu que tenim un Ple amb punts relativament 
importants, sobretot a la part de precs i preguntes.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1.0

PART DISPOSITIVA

1. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 16/06/2022.

El Sr. Alcalde fa la introducció del punt i, tot seguit, es dona per aprovada l’acta per 
unanimitat.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=27.0

2. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’ACTA DE DELIMITACIÓ AMB EL TERME DE SANT 
VICENÇ DE MONTALT.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=76.0

Intervenció de la regidora delegada d’Urbanisme, Sra. Gros, que exposa breument el seu 
contingut; tot seguit, llegeix la següent proposta de la Comissió Informativa:

“Atès que l’Institut Cartogràfic de Catalunya ha iniciat les operacions de DELIMITACIÓ ENTRE 
ELS TERMES MUNICIPALS D’ARENYS DE MUNT I SANT VICENÇ DE MONTALT (Exp. 981/22).

CVE: 20220-06293-10210-11052

 

D
o
c
u
m
e
n
t
 
s
i
g
n
a
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
m
e
n
t
.
 
L
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
e
s
 
p
o
t
 
c
o
n
s
u
l
t
a
r
 
a
 
l
a
 
s
e
u
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
a
 
t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
c
o
d
i
 
d
e
 
v
e
r
i
f
i
c
a
c
i
ó
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
(
C
V
E
)
.

 

https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1.0
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=27.0
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=76.0


    

     

_____

Atès que desprès d’una reunió s’ha signat l’acta de delimitació, la qual diu de forma literal:
“Lloc: Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt
Data: 5 de juliol de 2022
Hora d’inici: 10.00 hores
Hora d’acabament: 11.00 hores

Hi assisteixen:

En representació de l’Ajuntament de Vallgorguina:
Sr. Sergi Rabat Fajardo, primer tinent d’alcalde
Sra. Lydia Gerónimo Guardiola, regidora
Sra. Cristina Marín Carcassona, secretària accidental

En representació de l’Ajuntament d’Arenys de Munt:
Il·lm. Sr. Josep Sánchez i Camps, alcalde
Sra. M. Àngels Gros i Argelés, regidora d’Urbanisme
Sra. Montserrat Pàmies i Mascareñas, arquitecta municipal
Sra. M. Carmen Gómez Muñoz-Torrero, secretària

En representació de la Generalitat de Catalunya:
Sr. Raúl Ledo Fernàndez, tècnic designat conjuntament per la Direcció General 
d’Administració Local i per l’Institut Cartogràfic i Geològic de Catalunya.

Els ajuntaments fan constar que s’ha comunicat la data d’inici de les operacions de 
delimitació als propietaris de les finques afectades, dels quals, el dia 5 de juliol de 2022, van 
comparèixer els següents:

 Sr. Carlos Ferrer Torrent
 Sr. Enric Torrent Vila
 Sr. Steffen Conn
 Sr. Jaume Casanovas Sibilla
 Sra. Carmita Guix Codina
 Sr. Joaquin González-Rojas
 Sr. Àlex Riviere Giró
 Sr. Francesc Freixes Maradiaga
 Sra. M. Antònia Freixes Maradiaga
 Sr. Diego Riviere Miró-Sans

CVE: 20220-06293-10210-11052

 

D
o
c
u
m
e
n
t
 
s
i
g
n
a
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
m
e
n
t
.
 
L
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
e
s
 
p
o
t
 
c
o
n
s
u
l
t
a
r
 
a
 
l
a
 
s
e
u
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
a
 
t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
c
o
d
i
 
d
e
 
v
e
r
i
f
i
c
a
c
i
ó
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
(
C
V
E
)
.

 



    

     

_____

 Sr. Lluis Bellalta Coplés
 Sr. José Mora Borguña
 Sr. Josep Angel Bosc Gil
 Sr. Joan Raugel Tarrés
 Sr. Josep Floriach Romagosa
 Sra. Elvira Floriach Devant

Desenvolupament de les operacions:

Els documents de partida són l’Acta de la operación practicada para reconocer la línea de 
término y señalar los mojones comunes a los términos municipales de Sant Vicenç de Montalt 
Munt y de Arenys de Munt pertenecientes ambos a la provincia de Barcelona, de 24 de 
agosto de 1918, i els quaderns topogràfics annexes aixecats per l’Instituto Geográfico y 
Estadístico.

En base a aquesta documentació, la Direcció General d’Administració Local (DGAL) i l’Institut 
Cartogràfic de Catalunya (ICC) van elaborar el document Replantejament de la línia de 
delimitació entre els termes municipals de Arenys de Munt i de Vallgorguina, Fites F-1 a F-5, 
de 19 de maig de 2009, en què es localitzen les fites reconegudes en aquesta acta.

En data 8 d’abril de 2022 la DGAL va trametre una còpia del document esmentat als 
ajuntaments afectats.

Posteriorment, el dia 5 de juliol de 2022, s’han reunit els representants municipals i de la 
Generalitat de Catalunya i, en base a aquesta documentació, han realitzat les operacions de 
delimitació.

Els representants dels ajuntaments de Sant Vicenç de Montalt i d’Arenys de Munt accepten 
les coordenades UTM reals de la fita primera (F1), localitzada sobre el terreny i les 
coordenades de les fites restants. Així mateix, acorden adaptar el traçat de la línia de terme 
a la realitat geogràfica existent i a la cartografia vigent a escala 1:5 000.

D’acord amb aquests antecedents, els representants dels ajuntaments reconeixen la línia de 
terme següent:

Fita 1: se situa al Coll de la Ferradura, al sud-est d’una intersecció de pistes. Es reconeix 
com a fita una pedra de forma irregular d’un metre i vuitanta centímetres per dos metres a 
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la base i un metre i vint centímetres d’alçària. Té una inscripció gravada en forma de 
ferradura. Aquesta fita és també comuna al terme municipal de Dosrius. Les coordenades 
UTM ETRS89 31N són: X: 458136,4 i Y: 4606143,0.

Fita 2: se situa al marge est del camí de la Pedra de la Ferradura. La línia de terme 
reconeguda entre aquesta fita i l'anterior és el marge est del camí de la Pedra de la 
Ferradura. Les coordenades UTM ETRS89 31N són: X: 458223,6 i Y: 4605827,4.

Fita 3: se situa al nord-oest de can Tusell. La línia de terme reconeguda entre aquesta fita i 
l'anterior és la carena compresa entre totes dues. Les coordenades UTM ETRS89 31N són: 
X: 459005,5 i Y: 4605075,1.

Fita 4: se situa al marge esquerra de la riera de Torrentbó, al sud-oest de can Jorge. La línia 
de terme reconeguda entre aquesta fita i l'anterior és la recta compresa entre totes dues. 
Les coordenades UTM ETRS89 31N són: X: 459022,4 i Y: 4604924.

Fita 5: se situa al marge esquerra de la riera de Caldes, al nord del centre de colònies i 
vacances Eurostage. La línia de terme reconeguda entre aquesta fita i l'anterior és la normal 
fins l’eix de la riera de Torrentbó, segueix per aquest eix fins a la seva intersecció 
amb l’eix de la riera de Caldes i continua pel l’eix de la riera de Caldes fins a arribar al punt 
de coordenades UTM ETRS89 31N: X: 460050,8 i Y: 4603551,8 des d’aquest punt va per la 
normal al marge esquerra de la riera de Caldes i segueix pel marge esquerra de la riera de 
Caldes fins a la fita cinquena. Aquesta fita és també comuna al terme municipal d’Arenys de 
Mar. Les coordenades UTM ETRS89 31N són: X: 460090,9 i Y: 4603373,1.

Els punts localitzats sobre el terreny que consten a l’acta tenen precisió submètrica (2σ), 
mentre que la precisió dels altres punts depèn dels diferents documents cartogràfics 
utilitzats per determinar la seva posició.

Finalment, s’estén la present acta amb la conformitat dels representants dels dos 
ajuntaments i que, d’acord amb l’article 33.4 del Decret 244/2007, de 6 de novembre, pel 
qual es regula la constitució i la demarcació territorial dels municipis, de les entitats 
municipals descentralitzades i de les mancomunitats de Catalunya, ha de ser aprovada pels 
plens respectius amb el quòrum de la majoria absoluta del nombre legal de membres de la 
corporació.”
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Atès que aquest acta ha d’aprovar-se pel Ple en un termini de tres mesos des de la seva 
signatura.

Examinat l’informe de secretària 50/22, de data 5/07/22 i l’informe de control financer 21 
d’Intervenció de data 17/07/22.

En base a l’anterior, la Comissió Informativa de Serveis territorials proposa al Ple l’adopció 
dels següents acords:

Primer.- Aprovar l’acta de delimitació dels termes d’Arenys de Munt i Sant Vicenç de Montalt 
transcrita en la part expositiva d’aquest acord.

Segon.- Notificar aquests acords a l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt i a la Direcció 
General d’Administració Local, l’Institut Cartogràfic i Geològic de Catalunya.”

Intervenció regidora Sra. Gros:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=93.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions:

Intervenció del regidor Sr. Morell, en nom del grup JUNTS, sobre el punt:  
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=294.0

Intervenció de la regidora Sra. Castillo, en nom del grup PSC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=325.0

Intervenció del regidor Sr. Muns, en nom del grup CUP, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=413.0

Intervenció del Sr. Alcalde dient que la Secretària municipal ha perdut la connexió a Internet 
i, mentre recupera la mateixa, recorda el número de telèfon mitjançant el qual els veïns i 
veïnes poden formular precs i preguntes sobre el que es parli al llarg del Ple o d’altres 
qüestions, que es resoldran al final del Ple:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=459.0
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Intervenció del Sr. Alcalde  (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=557.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen el 
Ple.

3. PROPOSTA D’ACCEPTACIÓ DE LA PRÒRROGA DE LA DELEGACIÓ DE COMPETÈNCIES 
DEL SERVEI DE DEIXALLERIA REALITZADA PELS AJUNTAMENTS D’ARENYS DE MAR I DE 
SANT ISCLE DE VALLALTA.

El Sr. Alcalde introdueix el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=569.0

Intervenció del regidor delegat de Medi Ambient, Sr. Maimí, que exposa breument el seu 
contingut; tot seguit, llegeix la part dispositiva de la següent proposta de la Comissió 
Informativa:

“Atès que el 29 d’agost de 2012 es va signar un conveni regulador de la delegació de 
competències per a la gestió de la deixalleria entre els municipis d’Arenys de Mar, de Sant 
Iscle de Vallalta i d’Arenys de Munt, el qual tenia una durada de tres anys.

Atès que el 10/09/15 es va acordar pel Ple de l’Ajuntament d’Arenys de Munt acceptar una 
pròrroga de la delegació de competències per tres anys més, segons acords dels Plens de 
l’Ajuntament d’Arenys de Mar de data de 23 de juliol de 2015 i de l’Ajuntament de Sant Iscle 
de 27 de juliol de 2015.

Atès que el Ple de l’Ajuntament d’Arenys de Munt de data 25 de juliol de 2018 va acceptar la 
delegació de competències per un any més, segons acord dels plens de l’Ajuntament 
d’Arenys de Mar de data 28 de juny de 2018 i de l’Ajuntament de Sant Iscle de Vallalta de 
data 7 de maig de 2018.

Atès que el Ple de l’Ajuntament d’Arenys de Munt de data 11 de juliol de 2019 va acceptar la 
delegació de competències per un any més, segons acord dels plens de l’Ajuntament 
d’Arenys de Mar de data 25/4/19 i de l’Ajuntament de Sant Iscle de Vallalta de data 1/07/19.
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Atès que el Ple de l’Ajuntament d’Arenys de Munt de data 30 de juliol de 2020 va acceptar la 
delegació de competències per un any més, segons acord dels plens de l’Ajuntament 
d’Arenys de Mar de data 28/5/20 i de l’Ajuntament de Sant Iscle de Vallalta de data 22/6/20.

Atès que la Comissió de seguiment de la deixalleria formada pels Ajuntaments d’Arenys de 
Mar, Arenys de Munt i Sant Iscle, com a òrgan competent, en data 8 de setembre de 2021, 
aprova la previsió del pressupost anual del servei de la deixalleria presentat per GUSAM per 
l’any 2022, de 182.024,61 €, que junt als costos estimats de tractament de residus de la 
planta de Mataró provinents de la deixalleria és de 205.750,08€.

Atès que l’Alcaldia presidència, en data 22/11/21, dicta una providència per la qual s’ordena 
que se suprimeixi el marge de benefici, així com les despeses generals en el servei de 
deixalleria i la mateixa es comunica a GUSAM SA i a Mediambient de l’Ajuntament.

Atès que la Comissió de seguiment de la deixalleria en data 10 de juny de 2022 dona la 
conformitat a l’esborrany de pressupost anual del servei de la deixalleria presentat per 
GUSAM per l’any 2023 i demanen que es traslladi a les intervencions dels tres ajuntaments 
per a què tinguin coneixement de cara al pressupost del 2023, per un import de 
182.024,61€, que junt als costos estimats de tractament de residus de la planta de Mataró 
provinents de la deixalleria és de 205.724,61 €. En aquesta sessió la Comissió va considerar 
no rebaixar el pressupost malgrat que pugui haver un estalvi de les despeses generals i el 
benefici industrial.

Atès que el Ple d’Arenys de Mar de data 30/06/22 i el Ple de l’Ajuntament de Sant Iscle de 
Vallalta de data 27/06/22, acorden una pròrroga de la delegació de competències entre el 30 
d’agost de 2022 i el 31 de desembre de 2023.

Atès que l’Ajuntament de Sant Iscle de Vallalta ha aportat, en data 14/07/22, un certificat en 
el qual especifica  que:
- Al pressupost de l’any 2022 té consignació per fer front a la despesa de la deixalleria per 

un total de 3.902,96 euros entre el 28 d’agost de 2022 i el 31 de desembre de 2022.
- A l’acord de Ple de data es va aprovar una consignació d’11.708,88 euros

I es considera que aquests documents són suficients per acreditar la disponibilitat 
pressupostària,
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Examinat l’informe de secretaria 48, de data 5/07/22, que conclou que és possible acceptar 
la pròrroga fins el 31 de desembre de 2023 de la delegació de competències de la deixalleria 
situada al Torrent d’en Puig s/n d’Arenys de Munt feta pels Plens dels Ajuntaments d’Arenys 
de Mar i de Sant Iscle de Vallalta, amb efectes 30 d’agost de 2022, i ho ha de fer el Ple per 
majoria absoluta.

Examinat l’informe d’intervenció 2/2022CF de data 14/07/22 que informa favorablement la 
proposta d’acceptació de la delegació de competències per la gestió de la deixalleria.

La Comissió Informativa de Serveis Territorials proposa al Ple l’adopció dels següents acords:

Primer.- Acceptar la pròrroga entre el 30 d’agost de 2022 i el 31 de desembre de 2023 de la 
delegació de competències de la deixalleria situada al Torrent d’en Puig s/n d’Arenys de 
Munt feta pels Plens dels Ajuntaments d’Arenys de Mar i de Sant Iscle de Vallalta, amb 
efectes 30 d’agost de 2022, amb un pressupost anual del servei de la deixalleria per l’any 
2022 de 205.750,08 € i un pressupost estimat per a l’any 2023 de 205.724,61 €. (Exp. 
1711/22)

Segon.- Notificar aquest acord als ajuntaments d’Arenys de Mar, de Sant Iscle de Vallalta i a 
l’empresa GUSAM SA.”

Intervenció del regidor Sr. Maimí:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=587.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions:

Intervenció de la regidora Sra. Devesa, en nom del grup JUNTS, sobre el punt:  
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=776.0

Intervenció de la regidora Sra. Castillo, en nom del grup PSC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=806.0

Incís del regidor Sr. Maimí aclarint l’import total del pressupost que és de 205.000 euros:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=847.0

Incís de la Secretària municipal que comenta que no és el pressupost d’un any, sinó d’un any 
i quatre mesos:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=858.0

CVE: 20220-06293-10210-11052
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Intervenció de la regidora Sra. Castillo continuant amb la seva intervenció: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=870.0

Intervenció del regidor Sr. Muns, en nom del grup CUP, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=949.0

Intervenció del regidor Sr. Maimí fent uns aclariments: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1038.0

Intervenció del Sr. Alcalde  (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1095.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen el 
Ple.

4. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE LA PRÒRROGA DE L’ENCÀRREC DE GESTIÓ A GUSAM SA 
PER A LA GESTIÓ DE LA DEIXALLERIA.

El Sr. Alcalde introdueix el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1115.0

Intervenció del regidor delegat de Medi Ambient i Sostenibilitat, Sr. Maimí, que exposa 
breument el seu contingut; tot seguit, llegeix la part dispositiva de la següent proposta de la 
Comissió Informativa:

“Vist que l’ajuntament d’Arenys de Mar i l’ajuntament de Sant Iscle de Vallalta van acordar 
en Ple delegar la competència de gestió de la deixalleria a l’ajuntament d’Arenys de Munt, 
en data 16-05-12 /29-05-12 respectivament, en les condicions que van quedar recollides en 
el Contracte-programa de delegació de competència per a la gestió de la deixalleria entre els 
ajuntaments d’Arenys de Munt, Arenys de Mar i Sant Iscle de Vallalta. Vist que aquesta 
delegació de competències es manté actualment.

Vist que el Ple de l’Ajuntament d’Arenys de Munt va acordar realitzar un encàrrec de gestió 
del servei a l’empresa GUSAM SA, que es va formalitzar mitjançant un contracte programa el 
29/08/12. Aquest encàrrec s’ha prorrogat al temps que s’aprovaven les pròrrogues de 
delegacions de competències.

CVE: 20220-06293-10210-11052
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Vist que el Ple en data 13/5/2021 va aprovar la modificació de l’encàrrec de gestió de la 
deixalleria a GUSAM S.A. consistent en l’augment de pressupost amb el qual estava dotat el 
servei, i va aprovar l’addenda núm. 3 del contracte programa per la qual es regeix aquest 
encàrrec i la dotació pressupostària a transferir a GUSAM SA, que a partir de l’1 de gener de 
2021 prendria com a referència un pressupost de 216.175,69 € anuals.

Atès que la Comissió de seguiment de la deixalleria formada pels Ajuntaments d’Arenys de 
Mar, Arenys de Munt i Sant Iscle, com a òrgan competent, en data 8 de setembre de 2021, 
aprova la previsió del pressupost anual del servei de la deixalleria presentat per GUSAM per 
l’any 2022, de 182.024,61€, que junt als costos estimats de tractament de residus de la 
planta de Mataró provinents de la deixalleria és de 205.750,08 €. I que són entorn el 5% 
inferiors als aprovats per l’any 2021. 

Atès la previsió de pressupost per a la gestió de la deixalleria  presentada per GUSAM per a 
l’any 2023 a la Comissió de seguiment de la deixalleria el 10 de juny de 2022, en què es 
preveu inicialment un cost de 182.024,61 €, el mateix que el 2022, que junt als costos 
estimats de tractament de residus de la planta de Mataró provinents de la deixalleria és de 
205.724,61 €. I que la Comissió aprova donar la conformitat i demana  que es traslladi a les 
intervencions dels tres ajuntaments per a què tinguin coneixement de cara al pressupost del 
2023.

Vist el pressupost del servei de la deixalleria de 2022 aprovat per la Comissió de  seguiment  
de data 8/9/21 i la previsió de pressupost de 2023 aprovat en data 10/6/22 i a partir dels 
quals es desprèn la següent taula:

Pressupost desglossat de la Gestió del Servei de la 
Deixalleria 2022 2023

Pressupost Deixalleria  GUSAM sense tractament de 
voluminosos 182.024,61 € 182.024,61 €

Despeses incloses en el pressupost de GUSAM però no 
formen part de l'encomana   

Tractament rebuig i  voluminosos Consorci Tractament 
Residus Mataró 23.725,47 € 23.700,00 €

Pressupost 2021 del servei de la Deixalleria amb 
tractament de voluminosos inclòs 205.750,08 € 205.724,61 €

CVE: 20220-06293-10210-11052
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_____

Previsió d'ingressos inclosos en el pressupost de GUSAM 
però que no formen part de l'encomana   

Ofipilas 926,52 € 926,52 €
Ecoembes paper i cartró 1.504,20 € 1.504,20 €
Ecoembes REPQ 4.595,76 € 4.595,76 €
 Subtotal: 7.026,48 € 7.026,48 €

Import total que forma part de l'encomana a GUSAM del 
pressupost del servei de la deixalleria 189.051,09 € 189.051,09 €

Vist que l’aportació municipal a GUSAM s’estima que anualment serà de 189.051,09 euros 
per a l’any 2022 i 2023, corresponent a l’import que forma part de l’encomana a GUSAM pel 
servei de la deixalleria, segons el pressupost de 2022 i la previsió de pressupost de 2023 
presentat per GUSAM i aprovat per la Comissió de seguiment. 

Vist que els Ajuntaments d’Arenys de Mar i Sant Iscle han acordat la pròrroga de la delegació 
de competències entre el dia 30 d’agost de 2022 i el dia 31 de desembre de 2023 i la qual 
resta pendent d’acceptació pel Ple, i que per aquest motiu procedeix prorrogar l’encàrrec a 
GUSAM per a la prestació del servei de deixalleria.

Atès que la despesa compromesa sobre el pressupost 2022 d’Arenys de Munt dona 
cobertura fins al mes d’agost, la  pròrroga de l’encàrrec amb la modificació que es proposa 
suposarà una despesa de 63.017,03 € pels 4 mesos del 2022, a repartir entre els 3 
ajuntaments; i vist que existeix suficient consignació en el pressupost municipal així com en 
els Ajuntaments que han delegat la seva competència, ja que tant l’Ajuntament d’Arenys de 
Mar, com el de Sant Iscle de Vallalta, han acreditat que disposen de consignació 
pressupostària per fer front al nou pressupost de gestió de la deixalleria fins a la data de 
finalització de la delegació de la competència.

Vistos els informes de secretària números 49/22 de 5/07/22 i 49bis de data 14/07/22.

Vist l’informe d’Intervenció 351/2022.FI de fiscalització, així com l’informe 23/2022.CF de 
control financer, i vist que tots dos conclouen favorables amb observacions, i vistes les 
observacions que s’hi formulen sobre la proposta, el que fa considerar adient a aquesta 
Comissió modificar els imports de la despesa que es proposa comprometre tenint en compte 
que la gestió dels residus voluminosos actualment no formen part de l’encàrrec a GUSAM.

CVE: 20220-06293-10210-11052
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_____

Considerant que el Ple és l’òrgan competent en virtut del que determina l’art. 22.2 F) de la 
Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim local.

La Comissió Informativa de Serveis Territorials proposa al Ple l’adopció dels següents acords:

Primer.- Aprovar la pròrroga de l’encàrrec de gestió de la deixalleria acordada per la 
Comissió de seguiment de la mateixa, entre el 30 d’agost de 2022 i el 31 de desembre de 
2023. Amb un pressupost per l’import que forma part de l’encomana a GUSAM pel servei de 
la deixalleria pels 16 mesos de la pròrroga de  242.699,52 euros. (Exp. 1712/22).

Segon.- Autoritzar i comprometre una despesa de 242.699,52 euros segons el següent detall, 
tot condicionant la despesa futura a l’existència de crèdit en el pressupost corresponent:

Any Aplicació Nº mesos Import

2.022 320 1622 44900 GESTIO DEIXALLERIA 4 23.232,41 € 

2.022 320 162 244 901 TRASPAS D'APORT.MPALS 
PER GESTIO DEIXALLERIA 4 37.442,47 € 

2.023 320 1622 44900 GESTIO DEIXALLERIA 12  69.697,23 € 

2.023 320 162 244 901 TRASPAS D'APORT.MPALS 
PER GESTIO DEIXALLERIA 12 112.327,41 € 

TOTAL 242.699,52 €

Tercer.- Donar publicitat del present acord al Perfil del Contractant de la societat GUSAM SA 
i al tauler d’edictes de l’Ajuntament.

Quart.- Condicionar l’efectivitat d’aquest acord a l’aprovació de l’acceptació per part del  Ple 
de la pròrroga de la delegació de competències del servei de deixalleria per part dels 
ajuntaments d’Arenys de Mar i Sant Iscle de Vallalta.

Cinquè.- Notificar l’acord  a GUSAM SA, i als ajuntaments d’Arenys de Mar i Sant Iscle de 
Vallalta, així com al corresponent departament i a la intervenció municipals.”

Intervenció del regidor Sr. Maimí:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1130.0

CVE: 20220-06293-10210-11052
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Intervenció del Sr. Alcalde recordant que no hi ha duplicitat de punts i aclarint que un deriva 
de l’altre. Tot seguit, demana si hi ha intervencions:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1298.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1339.0

Intervenció de la regidora Sra. Moré, en nom del grup JUNTS, sobre el punt:  
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1460.0

Intervenció del Sr. Alcalde  (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1560.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen el 
Ple.

5. PROPOSTA DE RECUPERACIÓ D’OFICI DE L’ÚS PÚBLIC DEL CAMÍ FONDO DE LA CASA 
NOVA.

Intervenció del Sr. Alcalde que exposa breument el seu contingut; tot seguit, llegeix la part 
dispositiva de la següent proposta de la Comissió Informativa:

“Atès que s’ha tramitat l’expedient de recuperació d’ofici de l’ús públic del camí anomenat 
Fondo de la Casa Nova incoat per Resolució número 232/22, de data 8/06/22, en el qual s’ha 
acreditat l’existència d’aquest camí i que segons denúncia presentada pel Sr. M.S.P. en data 
5/06/21, aquest ús es troba pertorbat per:

- Estacionament permanent d’un vehicle
- Acumulació de terres i material
- 2 arbres caiguts

Atès que s’ha comprovat que el titular de la finca pel que transcorre el camí és el senyor Lluís 
Planas Plans,

Atès que s’ha practicat audiència a l’interessat sense que hagin aportat cap al·legació que 
desvirtuï o qüestioni l’ús públic de l’esmentat camí, segons informe de l’arquitecta municipal 
de data 7/07/22, la documentació adjunta del qual justifica la seva conclusió.

CVE: 20220-06293-10210-11052
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Vist el que disposen, en relació amb l’exercici de la potestat de recuperació d’ofici, els 
articles 4.1.d) i 82.a de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local 
(LRBRL), 8.1.e) i  227 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, municipal i de règim local de Catalunya 
(LMRLC), 147 i ss. del Decret 336/88, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament de 
patrimoni dels ens locals (RPEL) i 55 i ss. de la Ley 33/2003, de 3 de novembre, del 
Patrimonio de las Administraciones Públicas (LPAP),

Per tot això,  es proposa al Ple municipal l’adopció dels següents acords:

Primer.- Disposar la recuperació d’ofici de l’ús públic del camí Fondo de la Casa Nova que 
discorre entre el camí 505 fins el Fondo de la Casa Nova de Pibernat, el qual ha resultat 
despullat a través dels actes de:

- Estacionament permanent d’un vehicle
- Acumulació de terres i material
- 2 arbres caiguts

Segon.- Requerir al senyor LL.P.P. que, en el termini de deu dies naturals des què se li 
notifiqui aquest acord, cessi en la seva actuació d’ocupació de l’esmentat camí i el deixi a la 
lliure disposició de l’ús públic, traient el cotxe, les terres i els arbres.

Tercer.- Disposar que, pel cas que no sigui atesa l’ordre precedent, s’executi subsidiàriament 
a compte i càrrec de l’incomplidor.

Quart.- Facultar l’alcalde per a la plena efectivitat d’aquests acords i particularment per a 
dur a terme, en legal forma, els actes d’execució subsidiària que, si s’escau, calgui adoptar.

Cinquè.- Sotmetre la proposta al tràmit d’audiència per un termini de deu dies a fi que les 
persones interessades puguin formular al·legacions i/o aportar els documents i les 
justificacions que creguin pertinents, donant tramesa dels següents:

- Plànol topogràfic i cadastral de 1862
- Plànol topogràfic i cadastral de 1960
- Ortofoto 1956-1957 realitzada per la Diputació de Barcelona
- Camins sobre cadastre actual realitzada per la Diputació de Barcelona 
- Conclusions d’indicis de titularitat realitzada per la Diputació de Barcelona
- Fotos de la realitat existent.”

CVE: 20220-06293-10210-11052
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Intervenció del Sr. Alcalde:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1578.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions:

Intervenció del regidor Sr. Morell, en nom del grup JUNTS, sobre el punt:  
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1799.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1826.0

Intervenció del regidor Sr. Muns, en nom del grup CUP, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1891.0

Intervenció del Sr. Alcalde  (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1968.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen el 
Ple.

En aquest punt, el Sr. Alcalde recorda el número de telèfon mitjançant el qual els veïns i 
veïnes poden formular alguna pregunta o aclariment, que seran contestats al final del Ple:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=1982.0

PART DE CONTROL

6. DESPATX D’OFICI

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=2008.0

“En virtut del que determina l'art. 42 del Reglament d'Organització i funcionament, es dona 
compte al Ple de les resolucions d'Alcaldia emeses, des de la 244 a la 298, ambdues incloses, 
des del 13/06/2022 al 17/07/2022: 
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- Resolucions en matèria d’economia: 21
- Resolucions dictades amb l’assistència de la Junta de Govern Local:  4
- Resolucions en matèria de contractació: 10
- Resolucions en matèria de personal: 11
- Resolucions en matèria de delegació de competències: 3
- Resolució en matèria d’organització municipal: 2
- Resolucions en matèria d’urbanisme: 2
- Resolucions en matèria de medi ambient: 2
- Resolució en matèria de representació legal: 1

Resolucions dictades per delegació d’alcaldia entre el 13/06/2022 al 17/07/2022, en matèria 
de:

- Sanitat (Cementiri): 1 
- Acció Social: 12
- Obres menors: 1
- Seguretat: 15”

PRECS I PREGUNTES

7. PREC DEL GRUP JUNTS PER DEMANAR QUE ES POSI PAVIMENT PODO TÀCTIL A 
DIFERENTS ZONES DEL POBLE.

 La regidora Sra. Devesa formula el prec següent:
“El paviment podo tàctil tracta d'una superfície amb un relleu incorporat al terra dels llocs 
públics perquè les persones invidents o amb mobilitat reduïda, puguin detectar-lo i 
reconèixer-lo com un senyal per a mantenir-se alerta.
Quan la persona arriba a una zona on està aquest paviment, reconeix la textura i entén que 
ha de tenir precaució davant un obstacle que s'aproxima. Aquest obstacle poden ser unes 
escales, canvis a nivell o passos de zebra.
Gràcies al paviment podo tàctil, les persones amb dificultats de visió o mobilitat reduïda, 
poden desenvolupar-se en la seva vida diària de manera normalitzada, millorant la seva 
qualitat de vida i tenen més autonomia en ser conscients dels obstacles que es presenten en 
el seu trajecte.
El que demanem és que es posi aquest tipus de paviment al centre del poble, sobretot a la 
zona de la riera on es troben les passeres. És el punt on hi ha més comerços que aquest 
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col·lectiu hi va i on ens han dit que tenen més problemes per orientar-se. També estaria bé 
posar-ne al voltant dels equipaments mèdics i municipals.
Sabem que és decisió dels consistoris implantar o no aquestes mesures d'accessibilitat tot i 
que la Llei 13/2014 d'accessibilitat de Catalunya obliga a fer-ho.
Des de Junts volem que es compleixi la normativa d'aquesta llei, si es que encara no es 
compleix, i es porti a terme aquesta implantació a Arenys de Munt, ja que hem rebut algunes 
demandes de part d'alguns vilatans i creiem que s'han de pensar en totes les persones del 
poble.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=2082.0

Intervenció de la regidora delegada d’Urbanisme, Sra. Gros, donant resposta al prec i 
aprofitant per comentar que ja han rebut els pictogrames per pintar els passos de vianants:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=2180.0

8. PREC  DEL GRUP JUNTS PER DEMANAR ASSISTÈNCIA POLICIAL EN SEMÀFORS A LES 
HORES PUNTA.

 La regidora Sra. Moré formula el prec següent:
“Les obres de la riera provoquen situacions de les que evidentment tots n’hem de prendre 
paciència.
Però dins la problemàtica que poden provocar les obres, també cal tenir en compte la 
possibilitat de què algunes d’elles es poden solventar o almenys minorar.
El fet de tallar la riera, cosa inevitable, i el canvi de sentits d’alguns carrers, ha comportat 
que l’entrada al poble es concentri tota pel pont, i amb això hem pogut comprovar que a les 
hores punta, al mati de 8 a 9, al migdia de 12’30 a13’30, i a la tarda de 18 a 19’30, s’acumula 
gran quantitat de vehicles a la carretera, des de FRIME fins a l’entrada del poble pel pont, 
provant retencions importants.
Des de Junts voldríem demanar que a aquestes hores complicades de circulació de vehicles es 
posés assistència policial als dos semàfors, el de l’entrada i sortida de la zona industrial i al 
semàfor del pont, deixant inhabilitada la senyalització lluminosa.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=2255.0

Intervenció del regidor delegat d’Espai Púbic, Sr. Castillo, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=2331.0
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9. PREGUNTA DEL GRUP JUNTS SOBRE LA PETJADA I LA CASETA AMAGADA.

La regidora  Sra. Devesa formula la pregunta següent:
“Essent coneixedors de la problemàtica que hi ha a l'escola bressol municipal La Petjada on la 
demanda de places per part de les famílies ha estat superior a l'oferta i que la solució que 
s'ha donat és que una estança de nadons passi a P1, passant a tenir 3 aules i la de nadons 
passi només a una, la qual cosa fa que en principi 8 nadons es quedin sense plaça, ja que en 
teoria no poden estar a una estança de P1 tal com se'ls ofereix a les famílies afectades a no 
ser que la ràtio i les necessitats d'aquesta siguin les mateixes que tindrien a nadons, 
preguntem:
- Per què s'ha pres aquesta decisió sabent que els nadons van entrant al llarg del curs escolar 
a causa del fet que neixen a diferents mesos de l'any i no s'ha trobat una altra solució?
- Si a P1 hi ha hagut força inscripcions, superant el nombre de places disponibles, s'ha tingut 
en compte que a Arenys de Munt fins fa relativament poc hi havia una altra escola bressol, 
d'àmbit privat sí, però que donava un servei que ara es necessita i que per diverses causes 
com la pandèmia, la competència de l'oferta pública que està en bona part subvencionada, 
però també per un desinterès institucional ha hagut d'abaixar persiana?
- S'ha parlat amb l'Àngels Salichs per tal de mirar la possibilitat d'una nova obertura, 
d'informar-la del nombre de places que no es poden cobrir i de trobar una solució conjunta?
- Si aquest és un problema de present i no sabem si de futur, ja que el que tenim són les 
dades públiques d'Idescat que informen que el 2018, 2019 i 2020 va haver-hi uns 60 
naixements per any, però no coneixem les del 2021 (no sé si vostès les saben?), hi ha 
possibilitat d'ampliar l'escola bressol actual pensant en el futur?
- Assabentats de la posada en venda de la Caseta Amagada, s'han plantejat la possibilitat 
d'un lloguer o un lloguer amb opció a compra per tenir una possible solució al problema 
actual, i possiblement de futur que segurament ens trobarem en anys vinents si la natalitat 
segueix amb el mateix o superior nombre de naixements?
Cal tenir en compte que Arenys de Munt va creixent demogràficament i que el Pla General 
d'Ordenació ho permet i afegir a què la demanda de places també serà més elevada per la 
gratuïtat de l'ensenyament en unes franges d'edat preescolar que abans no era, està l'equip 
de govern planificant el futur immediat al respecte?”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=2567.0

Intervenció de la regidora delegada d’Educació, Sra. Vila, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=2708.0

Intervenció del Sr. Alcalde sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=3328.0
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Intervenció de la regidora Sra. Vila:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=3566.0

Intervenció del Sr.  Alcalde:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=3592.0

Intervenció de la regidora Sra. Vila:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=3626.0

Intervenció del Sr. Alcalde dient que al final del Ple es pot ampliar el debat i parlar-ne més 
abastament:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=3639.0

10. PREGUNTA DEL GRUP JUNTS SOBRE LA NOVA RESIDÈNCIA GERIÀTRICA.

El regidor Sr. Morell formula la pregunta següent:
“En el punt 101 del seu Pla d’Actuació Municipal (PAM) per aquesta legislatura diu 
literalment, “Redactarem el projecte executiu per a la construcció d’una nova residència 
municipal (2021)” i en el punt 102 “Posarem en marxa les obres de construcció de la nova 
residència geriàtrica municipal amb 60 places a Ca L’Espàrrec/Can Globus (2023)”.
En el pressupost municipal d’aquest any hi ha una partida de 160.000 € que diu “Redacció 
projecte nova residència geriàtrica”.
En quina situació està la redacció del projecte i quins terminis calculen vostès d’aprovació i 
començament d’execució de l’obra?”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=3661.0

Intervenció de la regidora delegada d’Urbanisme, Sra. Gros, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=3715.0

11. PREC DEL GRUP PSC PER PROCEDIR A UNA ARRANJAMENT DELS MATOLLS 
MALMESOS QUE ES TROBEN A LES JARDINERES DE LA PORTA D’ACCÉS PRINCIPAL A 
L’ESCOLA BRESSOL LA PETJADA.

La regidora Sra. Muñoz  formula el prec següent:
“Tot i que s’han fet algunes intervencions de millora dels accessos a l’escola bressol, herbes i 
matolls, les jardineres que es troben a la porta d’accés principal de l’edifici es troben en un 
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estat deplorable, amb plantes seques, matolls i herbes que fan empobrir i transmeten una 
sensació de deixadesa que no correspon. Ensenyen a l’escola bressol als nens a cuidar la 
natura i l’hort, però l’exemple que veuen a l’arribar és ben diferent. Adjuntem fotografies 
pertinents. 
Per aquest motiu, els hi demanem procedeixen a fer una actuació a aquestes jardineres 
perquè estiguin en condicions i que en segueixin fent un manteniment pels motius exposats.” 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=3846.0

Intervenció del Sr. Alcalde sobre qui donarà resposta al prec: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=3883.0

Intervenció del regidor delegat de Medi Ambient, Sr. Maimí, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=3903.0

12. PREC DEL GRUP PSC PER REALITZAR JORNADES D’ALIMENTACIÓ SALUDABLE PER A 
NADONS, NENS I NENES.

La regidora Sra. Castillo formula el prec següent:
“Donada la acreditada manca de cobertura sanitària dins del programa de nen sa que li 
correspon a una infermera pediàtrica que únicament pel moment només ve unes hores el 
dijous tarda. 
Donat que aquest fet fa perdre als nadons, nens i nenes del municipi de moltes activitats i 
informació relatives per exemple, a ajudar als seus progenitors a establir pautes 
d’alimentació saludable als domicilis familiars. 
Tenint en compte que s’han donat inici a jornades similars dirigides a adults, i entenem més 
que necessari el suplir aquesta mancança des del Consistori creant una jornada amb 
nutricionistes pediàtrics que puguin orientar i ajudar a les famílies a crear un sistema 
d’alimentació saludable en què per què no, també hi puguin participar infants de 
determinades edats, és per el que els demanem que estudiïn la possibilitat i duguin a terme 
jornades d’alimentació saludable per a nens i nenes en els termes que han estat exposats. 
No podem suplir el servei que no es dona als nostres infants des del Departament de Salut 
però si fomentar i ajudar a les famílies i vetllar pel benestar dels nostres petits en aquest 
sentit.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=3966.0

Intervenció de la regidora delegada de Sanitat, Sra. Gros, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=4047.0
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13. PREC DEL GRUP PSC PERQUÈ A PARTIR DEL PROPER CURS ES FACI UNA OFERTA PER A 
NENS I NENES DE 0-3 ANYS D’ACTIVITATS D’ESTIU I CASAL A LES INTAL·LACIONS DE 
L’ESCOLA BRESSOL.

La regidora Sra. Muñoz formula el prec següent:
“L’escola bressol municipal enguany tanca les seves portes la tercera setmana de juliol, 
essent que encara el calendari pel curs que ve resta una mica incert, com ha estat tot allò 
relacionat amb l’adjudicació de places disponibles al centre en què crec fermament que hem 
de seguir treballant. 
No obstant això, moltes famílies els mesos de juliol i agost treballen, no tenen familiars que 
els ajudin amb la cura dels seus fills i filles i si en troben en la franja de 0-3 anys no existeix 
cap activitat estiuenca ni casal per poder-los portar. Dues opcions pels progenitors: no 
treballar/teletreballar fent equilibris o pagar un cangur o una escola bressol privada a un 
altre municipi que sí doni el servei com a Canet o Mataró. 
Per aquest motiu, donat que el centre resta tancat en el citat període, i n’existeix una 
demanda en aquest sentit, i essent conscients que per aquest curs arribem tard però que pel 
proper hi som, els hi demanem la creació d’activitat d’estiu i casals pels més petits de 0-3 
anys per garantir la conciliació familiar i l’atenció dels nens i nenes del municipi perquè no 
hagin de marxar a altres o acudir a la via privada que és inaccessible per a moltes famílies.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=4160.0

Intervenció de la regidora delegada d’Educació, Sra. Vila, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=4235.0

14. PREGUNTA DEL GRUP PSC SOBRE LA INCIDÈNCIA DELS CASOS DE COVID EN AQUESTA 
SETENA ONADA.

La regidora Sra. Castillo formula la pregunta següent:
“Actualment ens trobem davant de la setena onada del COVID amb un repunt alarmant dels 
casos arreu, amb o sense simptomatologia i inclús amb casos de falsos negatius. 
El passat 16 de juny ens vam assabentar per la radio d’un brot de COVID que havia afectat a 
una desena de residents i treballadors i treballadores de la residència Verge del Remei, i 
entenem que tot i la laxitud de les mesures de prevenció i propagació del virus, aquest brot 
ha d’haver afectat al nostre municipi i serveis sanitaris. 
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No tenim dades, i entenent que tenim una responsabilitat de prevenció i resposta davant 
d’aquesta setena onada del COVID, i realment poc podem fer si no disposem de dades que 
entenem vostès sí tenen o sí hi tenen accés, és pel que els preguntem: 

- Quin és l’estat actual i nivell de contagis entre la població adulta i infantil dins del 
municipi en aquesta setena onada?

- En quin estat es troba el brot que va afectar a la residència Verge del Remei?
- Quines mesures de prevenció i resposta tenen plantejades?
- Hi ha cap suport per part del Departament de Salut?”

https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=4330.0

Intervenció de la regidora delegada de Sanitat, Sra. Gros, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=4400.0

15. PREC DEL GRUP CUP AMB RELACIÓ A LES KT-COLÒNIES.

El regidor Sr. Muns formula el prec següent:
“Arenys de Munt té la gran fortuna de tenir un alt teixit associatiu basat en el voluntariat que 
pretén dinamitzar el poble i transformar la seva gent. Una d’aquestes entitats és les KT-
colònies. Les KT dinamitzen gran part dels i les joves del nostre municipi des de la seva 
infància. La tasca social que duen a terme és molt important, ja que fomenten valors 
d’igualtat entre la canalla a través de l’educació en el lleure. A més a més, fomenten la 
transició de persona assistent a persona organitzadora, essent una gran impulsora de la 
formació en monitoratge en el lleure.
També, cal destacar que tota la gran feina que es duu a terme amb les KT-colònies és 
completament de manera voluntària i sense ànim de lucre. El monitoratge organitza i 
participa de les KT compartint el seu temps de manera completament desinteressada, tan 
sols amb l’objectiu de fomentar el sentit de comunitat i d’acompanyar la canalla d’Arenys de 
Munt en el gaudi durant deu dies cada estiu.
És per aquests motius que al Pressupost Participatiu d’enguany s’hi van incorporar diverses 
propostes per tal de millorar les condicions de ventilació, aïllament, salubritat i seguretat del 
local que tenen cedit per part de l’Ajuntament. Des de la CUP sabem que és un local que 
l’Ajuntament té llogat, tot i que la perspectiva i l’estratègia final hauria de ser la compra 
d’aquest espai i locals propers per tal de dinamitzar el veïnat. Per això creiem que malgrat 
que el local estigui llogat, podem justificar fer petits projectes de manteniment per tal de 
millorar l’espai amb la justificació que és en matèria de seguretat de les participants de 
l’activitat.
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A més a més, creiem que l’Ajuntament ha de seguir apostant per aquesta entitat, històrica ja 
al municipi, que desenvolupa la tasca de manera ininterrompuda. Per això proposem al 
govern que es firmés un conveni (en cas que no n’hi hagi) o es revisés l’actual, per tal que 
l’entitat pogués accedir a una subvenció nominativa anualment que garantís el bon 
funcionament de l’activitat a causa del volum de població que mou i la gran tasca social que 
duu a terme, a més preveure millores al local al pressupost municipal 2023.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=4591.0

Intervenció del regidor de Joventut, Sr. Castillo, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=4727.0

16. PREC DEL GRUP CUP  AMB RELACIÓ A LA GESTIÓ FORESTAL DE LES ZONES ESPECIALS.

El regidor Sr. Muns formula el prec següent:
“Arenys de Munt tenim 390,59 hectàrees considerades Zones Especials de Conservació 
declarades a la regió mediterrània. Aquesta consideració ve declarada pel Departament de 
Territori i Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya. Un cop inclòs un espai a la xarxa 
Natura 2000, cal garantir-ne un bon estat de conservació dels hàbitats i les espècies que hi 
són presents. En el moment de declarar-lo com a Zona Especial de Conservació (ZEC), cal:

● Definir les mesures de conservació apropiades per a mantenir els hàbitats i les 
espècies en un estat de conservació favorable.
● Evitar el deteriorament dels hàbitats i dels hàbitats de les espècies així com les 
alteracions que les afectin.

És per aquest motiu que des del grup municipal de la CUP d’Arenys de Munt que volem 
demanar al Govern si té detectades quines són aquestes Zones Especials de Conservació del 
nostre municipi i que investigui si la Diputació s’hauria de fer càrrec de la gestió d’aquests 
espais.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=4834.0

Intervenció del regidor delegat de Medi Ambient, Sr. Maimí, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=4896.0

17. PREC DEL GRUP CUP PER UN MILLOR APROFITAMENT DE LA PISCINA MUNICIPAL.

El regidor Sr. Muns formula el prec següent:
“Aquest és el típic prec que ja és més antic que l’anar a peu perquè anualment es repeteix el 
mateix i veiem que no s’aconsegueix poder avançar amb la qüestió. Des del juliol de l’any 

CVE: 20220-06293-10210-11052

 

D
o
c
u
m
e
n
t
 
s
i
g
n
a
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
m
e
n
t
.
 
L
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
e
s
 
p
o
t
 
c
o
n
s
u
l
t
a
r
 
a
 
l
a
 
s
e
u
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
a
 
t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
c
o
d
i
 
d
e
 
v
e
r
i
f
i
c
a
c
i
ó
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
(
C
V
E
)
.

 

https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=4591.0
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=4727.0
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=4834.0
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=4896.0


    

     

_____

2019 que la CUP anem demanant algunes qüestions que són bastant importants per la 
població arenyenca.
Un primer tema és que les temporades de la piscina municipal són excessivament curtes. 
Nosaltres hem proposat de diferents maneres que s’allargui la temporada des que comença 
a fer calor (finals de maig) fins que comença a refrescar (a finals de setembre). Ho demanem 
perquè creiem que l’explotació de l’equipament seria major i el benefici per les persones 
també augmentaria perquè la piscina municipal genera despeses a les arques municipals que 
no serien tan dures si s’aprofités durant més mesos.
Diverses vegades hem parlat de la municipalització de la piscina municipal. De fet, creiem 
que la CUP ho ha preguntat directament al Ple. És una necessitat perquè això ens permetrà 
revertir els beneficis en el mateix equipament (per tant, menys despesa econòmica per 
l’Ajuntament); es podrà també garantir una major flexibilitat pel que fa al calendari 
d’obertura al públic i als horaris. A més, una piscina municipalitzada podria afrontar la 
gratuïtat en dies d’alerta per onades de calor o oferir serveis o actes culturals que no hi ha 
actualment en aquest espai.
Ara bé, sabent que la municipalització de la piscina ha de ser una realitat en un futur no gaire 
llunyà, des de la CUP volem començar a plantejar que un millor aprofitament de la piscina 
demana poder instal·lar-hi un tancament retràctil. Creiem que conservar durant tot l’any 
l’aigua de la piscina en bon estat estalviaria despeses. A més, si es pogués aprofitar durant 
l’hivern i tardor es podrien oferir cursets de natació, classes d’aigua-salut, etc. Els centres 
educatius podrien gaudir d’aquest espai i practicar esports aquàtics durant el curs escolar i la 
gent gran de la residència o altres tipus de col·lectius podrien trobar un espai on poder fer 
esport. La piscina pot oferir un munt de possibilitats i crear un altre punt de trobada per les 
persones amants de l’esport, com ja són els dos pavellons i el pàdel. Creiem que, a més, 
GUSAM SA podria augmentar els beneficis si es duguessin a terme aquestes activitats.
És per tots aquests motius que demanem al Govern que demani diversos pressupostos per tal 
d’instal·lar un tancament retràctil a la piscina municipal en previsió de quan pugui ser 
gestionada per GUSAM SA com a estratègia de futur i que es presenti al Consell de Poble.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=5021.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=5181.0

18. PREGUNTA DEL GRUP CUP PER SABER QUINES VACANTS TENIM PENDENTS DE 
COBRIR A L’AJUNTAMENT I QUAN ES COBRIRAN.

El regidor Sr. Muns formula la pregunta següent:
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“Ben sabut és per tot Arenys de Munt que sovint la manca de personal de l’Ajuntament 
provoca que les coses no rutllin com tothom desitjaria. Se sap perquè ningú se n’amaga i s’ha 
dit a tots els canals possibles. El fet de tenir àrees amb poc personal i que han d’assumir 
moltes tasques o que han de fer d’embut de la major part d’aquestes, causa que no es puguin 
engegar alguns projectes i que se n’endarrereixin d’altres.
A més a més, això ens condueix a no poder executar el pressupost municipal tal com ha estat 
aprovat per Ple Municipal. Per tant, entenem que corregir el tema de les vacants hauria de 
ser una de les prioritats. Ara bé, també entenem que organitzar concursos d’oposició és una 
tasca que afegeix més pressió en algunes àrees de l’Ajuntament.
És per aquest motiu que els volem preguntar quantes places vacants tenim actualment i amb 
quin calendari comptem per tal de cobrir-les.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=5471.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=5522.0

19. PRECS I PREGUNTES

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt i demanant si hi ha algun aclariment o reflexió 
sobre els punts anteriors.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=5646.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz puntualitzant algunes qüestions sobre l’escola bressol 
i la gestió del servei públic; sobre l’alimentació saludable per a nadons; sobre les activitats 
d’estiu i els casals; i sobre els casos de Covid al municipi.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=5671.0

Intervenció de la regidora Sra. Gros donant resposta a la Sra. Muñoz sobre 2 qüestions:  
sobre el Covid i sobre l’alimentació saludable: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=5922.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz sobre la resposta donada per la regidora Sra. Gros:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=6098.0

Intervenció de la regidora Sra. Gros: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=6138.0
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Intervenció de la regidora Sra. Vila donant resposta a la Sra. Muñoz sobre el casal d’estiu a 
l’escola bressol; dient que ha contestat tècnicament a la pregunta de JUNTS sobre La Petjada 
i la Caseta amagada i que no vol polititzar els temes educatius; i recorda que s’han perdut 
infants perquè van arribar a tenir 4 línies de P3 i ara en tenim 3 i justes:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=6156.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant per finalitzat el Ple:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a80808481dc7848018210eb1470000d?startAt=6229.0

I no havent-hi més assumptes que tractar, la Presidència aixeca la sessió donant per acabada 
la mateixa, essent les vint-i-una hora i catorze minuts, de la qual cosa, jo, la secretària, 
CERTIFICO.
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